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Locatie:  Fasila   

Aanwezig:  circa 100 inwoners/ondernemers/belangstellenden 

 

 

- Burgemeester Geurts legt de nadruk op terugkijken naar 22/3/2023 (hij zegt: "we 

hebben u toen uitgedaagd, kom ons maar vertellen wat goed is voor Schinveld") en hij 

kondigt aan dat er in tussenliggende periode met veel mensen is gesproken om een 

schetsplan te kunnen maken. 

- Vandaag staat de toelichting op het Masterplan 2.0 centraal, dit Masterplan komt 19 

oktober in de Raadscommissie en op 31 oktober in de Raad. Het is een heel belangrijk 

plan voor Schinveld. 

 

- Wethouder Reijnders licht de sheets toe die 'de problemen' en 'de suggesties' laten 

zien, zoals door aanwezigen op 22 maart jl. zijn genoemd. Hij vertelt dat de projectgroep 

ermee verder is gegaan, groepen inwoners heeft gesproken en mensen heeft 

geïnterviewd. Iedereen kan alle informatie en de planschetsen nalezen via de website 

van de Gemeente Beekdaelen (projectpagina voor Schinveld - zie ook de QR code op het 

kleine kaartje). Hij vertelt dat er twee portefeuillehouders zijn die er bij zijn en vol druk 

op de planontwikkeling zetten: hijzelf (vanuit ruimte) en burgemeester Geurts (vanuit 

veiligheid), daarnaast zijn natuurlijk ook de andere wethouders betrokken. Het verkrijgen 

van een aantal subsidies is belangrijk om de plannen te kunnen realiseren. Hij toont het 

filmpje dat eind augustus gemaakt is van het bezoek van demissionair minister van BZK, 

mw. Hanke Bruins Slot. 

 

- Ellen Knibbeler stelt zich voor als projectleider en legt aan de zaal uit hoe het wordt 

aangepakt (organisatie, planning, deelgebieden) en waarom de WVG door de Gemeente 

Beekdaelen wordt ingezet. Mensen met vragen over de WVG nodigt zij uit om 1 op 1 met 

haar een afspraak te plannen.  

Ze loopt de 7 deelgebieden uit het centrum een voor een na en benadrukt dat het nog 

schetsen zijn. De volgorde van de aanpak van deze deelgebieden wordt mede bepaald 

door de beschikbaarheid van panden en gronden en de onderlinge samenhang van 

functies. De plannen zullen minstens van 2023-2030 duren. Zij vertelt ook over de 

ambities voor openbare ruimte, groen en verkeer in het centrum. 

 

- Wethouder Reijnders staat stil bij de onlangs gestarte klankbordgroep met inwoners en 

ondernemers uit het centrum. Hij geeft aan dat bekend zal worden welke mensen daarin 

zitten/wie contactpersoon is, zodat andere mensen die interesse hebben contact kunnen 

opnemen. De klankbordgroep komt 4x per jaar bijeen en gaat over het algemeen belang 

en het hele masterplan. Vanuit de klankbordgroep starten binnenkort 3 verdiepende 

thematafels waarin gesprekken met experts worden gevoerd over wonen, verkeer en 

veiligheid. Heeft u interesse? Dan dit graag aangeven bij Ellen Knibbeler. 

 

- Daarna is er ruim tijd voor een vragenronde vanuit de zaal. Afhankelijk van het type 

vraag geven Burgemeester Geurts, Wethouder Reijnders of projectleider Knibbeler 

antwoord. 

 

- Na de gezamenlijke afsluiting en promotie van de '3 ansichtkaartjes die laten zien hoe 

Schinveld nu is' kunnen de mensen wat drinken en naar de posters op het podium 

komen. Die laten per deelgebied zien welke schetsen/gedachten er op dit moment zijn. 

Bij de posters staan mensen vanuit het project met wie mensen in gesprek kunnen gaan. 


